

الاسم الرباعي واللقب

إيمان خلف زيدان بجاي العجداوي



الخبرات العملية

معلمة في مدرسة العباس العراقية الالمانية الأهلية 2021

معلمة في مدرسة الأطياف الابتدائية الأهلية 2023-2024

مشاركة في المؤتمر الدولي الثالث للإنجازات البحثية الحديثة في العلوم الإنسانية، المنعقد إلكترونياً بتاريخ 2023 /5/7-6، برعاية كلية الآداب والعلوم الإنسانية جامعة الشرفية.

المؤهلات العلمية

بكالوريوس لغة عربية بتقدير جيد جداً. كلية التربية للعلوم الإنسانية. جامعة واسط - العراق 2020

ماجستير لغة عربية - كلية التربية للعلوم الإنسانية. جامعة واسط - العراق 2024/5/6

الدورات التدريبية

1_ كفاءة اللغة العربية

2_ كفاءة حاسوب .

3_ الامتحان الوطني للغة الأنكليزية

البحوث المنشورة

1- اسلوب الحذف عند ابن كمال باشا (ت940هـ) في تفسيره، مجلة كلية التربية. جامعة واسط، 2023 العدد 50، الجزء الأول.

2- " دلالة التعبير القرآني عند ابن كمال باشا (ت940هـ) في تفسيره" في مجلة Journal for Educators Teachers and Trainers، مجلة علوم إنسانية وتربوية تصدر من اسبانيا، مستوعب كلاريفيت، العدد1، المجلد14.

معلومات الاتصال

07804025318

missem861@gmail.com

أنثى

1998/3/5

عزباء

كوت - حي الحكيم الأولى

عراقية

اللغة العربية

العنوان الوطني

المهارات

اجادة استخدام الحاسبة

العمل على جميع برامج الأوفيس

اللغات









اللغة الانكليزية: جيد (قراءة ، كتابة ، تحدث)

picture

Name & Personal Brief

EMAN KHALAF Zedain

Contact Info

	07804025318
	misseman861@gmail.com
	Female
	5/3/1998
	Singl
	kut -hii alkim alawlaa
	Iraqi
	Arabic

Skills

Proficient in using computer

Languages

Good in English reading, speaking and writing

Experience

Teacher at Al-Abbas Iraqi German Private School 2021

Teacher at Al-Atyaf Primary Private School 2023-2024

Participant in the Third International Conference on Modern Research Achievements in the Humanities, held electronically on 6-7/5/2023, sponsored by the College of Arts and Humanities, Al-Sharqiya University.

Education

BA in Arabic Language with a very good grade - College of Education for Human Sciences - University of Wasit - Iraq 2020

MA in Arabic Language - College of Education for Human Sciences - University of Wasit - Iraq 5/6/2024

Courses

1. Arabic Proficiency certificate
2. Computer Proficiency certificate
3. National English Language Examination Certificate

Published articles

1. " The deletion by Ibn Kamal Pasha(940) in his explanatory "Wasit University –College of Education for Humanities(50) (1)
2. The Semantics of Qur'anic Expression according to Ibn Kamal Pasha (940 AH) in his interpretation. JOURNAL FOR EDUCATORS, TEACHERS AND TRAINERS (Vol. 14 No. 1 (2023)